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 Protokoll nr 6 – 2024 fört vid styrelsemöte med Svenska 

Pudelklubben Södra avdelningen den 21 maj 2024.    
       

 
  Närvarande: Ordförande     Cecilia Hörnlund  

 V. ordförande  Kicki Nielsen  

 Sekreterare  Kicki Nielsen 

Kassör  Barbro Hagersten 

Ledamöter  Alexis Malmkvist 
                          Torgny Hedvall  

   Marie Öhberg 

     Nancy Andreassen 

    Suppleant      Caroline Riveros  

   Michaela Angel                               

      

                                                           

    

Protokollet omfattar §§ 53-64  
    

§53 Mötets öppnande 
      Ordförande öppnar mötet och hälsar ledamöterna välkomna.  
     
§54 Godkännande av dagordning 

 Dagordningen godkändes. 

     

§55 Val av justerare 

 Till justerare valdes Torgny Hedvall 

    

§56 Föregående mötesprotokoll 

 Protokoll 5 gicks igenom och lades till handlingarna 

 

§57 Inkomna skrivelser 240329-240517 
  

     
Datum Ärende Hantering Åtgärd 

senast 
Ansvarig 

240403 Info angående aspirant För 

kännedom 

  



 

240405 Fråga från medlem om 

klippkurs 

Kicki har 

svarat 

  

240410 Lena Petri info från 

SKK ang 

pudelstandard 

För 

kännedom 

  

240411 Lena Petri 

anteckningar  inför PF 

För 

kännedom 

  

240411 Lena Petri Inför 

Verksamhetskonferens 

För 

kännedom 

  

240411 Lena Åkermo 

protokoll nr 3 Västra 

För 

kännedom 

  

240414 Fråga från medlem om 

riktlinjer för godkända 

avelshanar 

Kicki Har 

svarat 

  

240423 Lena Petri fråga om 

typstadgar 

 Svar 

senast 30 

Maj 

Cecilia 

 

240423 

Fråga från medlem om 

medlemsnummer 

Kicki har 

svarat 

  

240425 Från Fredrik Nilsson, 

information om 

förändring i Central 

styrelsen 

För 

kännedom 

  

240425 Lena Petri, 

förändringar i 

utställningspraxis och 

regelverk 

För 

kännedom 

 Cecilia och 

utställningskommittén 

240428 Fråga från medlem om 

Pudelns dag 

Kicki har 

svarat 

  

240502 Katarina Åkermo 

västas protokoll nr 4  

För 

kännedom 

  

240509 Fråga från medlem om 

klippkurs 

Kicki har 

svarat 

  

 

 
§58 Ekonomi 

Rapport från Barbro, Svalövsutställningen gick med ett litet underskott och lägret med ett 

överskott.  

  

§ 59 Rapport från kommitteer 

 

• Informationskommittén : Kicki ska träffa våra webadmins i örkeljunga angående hemsidan. 

Kicki har gjort ett utskick till alla medlemmar gällande klippkurs och ring och socialträning. 

Cecilia har skickat in till PN som snart är i tryck.  

 

• Kommittén för arbetande pudlar: Pudelns Dag hålls den 1/9. Vi planerar i vår messengergrupp    

Kicki bokar plats med Hässleholms kommun. Vi planerar ett BPH på lägret 2025 och ett i 

Östra Göinge 

     

• Kommittén för medlems- och pudelvård: Plan för nästa termin behöver vara klar den 9juni på 

vårt fysiska möte 

 

• Uppfödar o avelskommittén: Uppfödarutbildning i PK regi är på gång medlemsmötet 

angående DNA tester planeras till nästa termin istället. 



 

 

• Utställningskommittén:  Svalövsutställningen fungerade bra, nöjda utställare och funktionärer. 

Många fina priser och serveringen med korv och fika fungerade perfekt. Sista utställningen i 

Svalöv.  

 

§60 Utställningar   

    Inofficiell utställning diskuterades. Vi behöver fler anmälningar i år. Det kommer att 

vara fler inofficiella utställningar i samma tidsperiod även i år. Lösning diskuteras på vårt 

fysiska möte. 

 

§61 Verksamhetskonferens 

     Kort reflektion från konferensen, bra med diskussionsgrupper med alla avdelningar 

inom olika intresseområden. Avel aktiviteter etc. 

  

§62 Läger Öland 

Lägret fungerade jättebra, vi gör en repris nästa år. Cecilia och Marie kollar möjligheten 

att ha fler ledare för aktiviteterna. 

 

§63 Exteriörbedömning 

Kicki har fått frågor från medlemmar om exteriörbedömning och undersöker möjligheten 

att anordna en i sommar. 

 

§64 Övriga frågor 

  Kort diskussion om organisation av utställningskommitte och domargrupp. Vi   

sammantäller en information till domare och funktionärer så att våra rutiner runt 

reseersättning, bokning av flyg etc klargörs.  
 

 §65 Nästa möte  

Fysiskt möte den 9/6 kl 9.30 i Kristianstad denna gång på Charlottesborgs     

Camping&vandrarhem.  

 

 §66 Mötet avslutas  

       Ordförande tackar för dagens möte och avslutar mötet. 

       

             

       Vid protokollet 

      

     

 

 Kicki Nielsen                        Cecilia Hörnlund                  Alexis Malmkvist 

   sekreterare                              ordförande                             justerare                         

    

 


